           Respectful Classmates 
1. I have posted two classmates to be our first group respectful classmates in icon #9 of our website.  Is there any objection or support?

我已經把第一群兩位同學的名字貼在我們網站的第九個按鈕中，有沒有反對或支持的意見?

2. If supportive, can any of our classmates write something that can affirmatively support my suggestion and let me post together with the photos?， 
假若支持時，請任何一位我們的同學能夠寫一些文章來肯定支持我的建議，讓我能夠把這些文章與他們的照片貼在一起。

3. Is there other group of respectful classmates such as strong support to our scholarship drive? Can there names also be posted onto the name list in icon #9 of our website? Wait for your comments and suggestions.

有無其他群可敬佩的同學，諸如強烈支持我們募集獎學金活動者? 他們的名字也可以被刊登在網站的第九按鈕中，以上靜候您的意見及建議。

The above three questions are raised by Jin-tuu Wang and are thrown to our classmates for discussion.  
以上三個問題是由王金土提出的，茲丟出來供同學們討論。
